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V ý p i s   z 
U S N E S E N Í 

č.22/07 
ze schůze  

Rady města Nový Knín 
29.10.2007 

 
Usnesení č. 1-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  program schůze rady města dne 
29.10.2007 
 

Usnesení č. 2-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  smlouvu o smlouvě budoucí 
s Lesy české republiky n.p. 
 

Usnesení č. 3-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

d o p o r u č u j e   zastupitelstvu města schvá-
lit vstup města do Sdružení místních samo-
správ. 
 

Usnesení č. 4-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

n a v r h u j e zastupitelstvu města doplnit ná-
zev ulice v lokalitě u dětského hřiště a dále „U 
křížku“. 
 

Usnesení č. 5-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

n a v r h u j e  zastupitelstvu upravit poplatky 
za hrobové a urnové místo na místních hřbito-
vech.  
 

Usnesení č. 6-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

p r o j e d n a l a  dopis Agentury ochrany pří-
rody a krajiny České republiky a pověřuje sta-
rostu města vyvěšením zaslaných podkladů na 
úřední desce. 
 

Usnesení č. 7-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

b e r e  n a  v ě d o m í  informaci o jednání 
mezi p.V Dykem, JUDr. J. Musilem a starostou 
města za účelem nezpevněného odbagrovaného 
svahu na pozemku p.č. 77 a 81 v k.ú. Nový 
Knín. 

Usnesení č. 8-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

p r o v e d l a  výběr z několika nabídek na 
zpracovatele žádosti o finanční prostředky 
z OPŽP na investiční akci „ČOV, kanalizace a 
vodovod Nový Knín“ 
a   s c h v a l u j e  nejlepší nabídku firmy Ro-
xima, s.r.o. (viz příloha č. 1 usnesení, která je 
nedílnou součástí tohoto usnesení). 
 

Usnesení č. 9-22/2007 - RM 
Rada města Nového Knína 

s c h v a l u j e  mandátní smlouvu mezi Měs-
tem Nový Knín a Roxima, s.r.o. na zajištění 
finančních prostředků z OPŽP na investiční 
akci „ČOV, kanalizace a vodovod Nový Knín“. 
 
 Ing. Tomáš Havlíček           Dr. Miloš Petřík 
     starosta města                    místostarosta 
 

V Novém Kníně dne 29.10.2007 
 

Na radnici jsou k prodeji kalendáře  
pro rok 2008  

– nástěnný v ceně 190,- Kč  
– stolní v ceně 65,- Kč.  

Kalendáře 

Upozorňujeme občany narozené 
po 1.1.1936, kteří mají dosud 
v držení občanské průkazy bez 
strojově čitelné zóny vydané do 
31.12.1998 s vyznačenou dobou 
platnosti delší než 31.12.2007, že 

platnost těchto občanských průkazů končí 
31.12.2007.  

Upozornění  
na konec platnosti  

občanských průkazů 

! 
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Výstava vánočních prací 
žáků Základní školy 

Nový Knín 

Jako každoročně i letos se na Městském úřa-
dě v Novém Kníně prodávají známky na svoz 
TKO na rok 2008. Cena známek zůstává stejná 
jako v loňském roce.  
     Ceny:        Celoroční         1.990,- Kč 
                       1 x 14 dní         1.390,- Kč 
                       Sezónní            1.890,- Kč 

          Měsíční            1.000,- Kč 
          Zimní               1.490,- Kč 
          Letní                    990,- Kč 

 
UPOZORNĚNÍ  

– první svoz v příštím roce  
nebude v úterý 1.1.2008,  

ale ve středu 2.1.2008. 

-      ve čtvrtek      27. 12. 2007 : 7.00 – 17.00 hod. 
-      v pátek          28. 12. 2007 : 7.00 – 14.30 hod.  
-      pondělí          31. 12. 2007 bude městský úřad UZAVŘEN. 

Poslední možnost zakoupit známky na popelnice pro příští rok je tedy v pátek 28.12.2007!!! 
Jinak budou známky na našem úřadu k prodeji ještě v měsíci lednu. Musíte však počítat s tím,  

že pokud nebudete mít známku vylepenou do 2.1., nemusí vám být popelnice vyvezena.  
 
Zároveň je možno na radnici zaplatit poplatek ze psů na rok 2008. 

Opět připomínáme,  

že letošní Rozsvícení vánočního stromu 

na náměstí Jiřího z Poděbrad proběhne  

v pátek 7.prosince 2007  

od 18. 00 hodin,  

kdy bude strom požehnán.  

Při této příležitosti vystoupí místní pěvecký 
sbor „Hlahol“, žáci naší základní školy a 
ZUŠ Dobříš.  

Akci již tradičně zakončí ohňostroj.  

Občerstvení na náměstí zajištěno.  
 

V pátek 7. prosince v 17.00 hod. bu-
de zahájena tradiční Výstava vánoč-
ních prací žáků naší základní školy, 
vstup vedlejším vchodem. Výstava bu-
de dále otevřena od pondělí 10. prosin-
ce do pátku 15. prosince v době od 
11.00 do 15.00 hod.  

Upozorňujeme,  
že ve dnech  

5. a 6. 12. 2007  
bude v Novém Kníně  

kominík.  
Zájemci o jeho služby,  

kteří tak ještě neučinili,  
se mohou přihlásit  

do 4. 12. na radnici.  

Kominické služby 

Provoz městského úřadu 
 v době mezi vánočními svátky: 

Známky svozu TKO 

 
Rozsvícení  

vánočního stromu 
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S p o l e č e n s k á  k r o n i k a 

Oběma oslavencům přejeme hodně zdraví a osobní pohody. 

Jubilanté prosince 2007  

   Václav Matoušek                                            80 let 
   Helena Palmeová                                            70 let 

Již několik let probíhá úspěšně spolupráce našeho úřadu s Příbramským divadlem. Společně za-
jišťujeme celoroční předplatné do tohoto divadla. V roce 2008 se bude jednat o 7 představení jak 
souboru okresního divadla, tak hostujících divadel pražských. Cena předplatného včetně dopravy 
pro příští rok činí 1.162,- Kč. Pokud máte o předplatné zájem, stačí nahlásit i telefonicky na měst-
ský úřad pí. Rambouskové /tel. 318593015/ a to do 20. prosince 2007.  
Částku 1.162,- Kč za permanentky pro příští rok nutno zaplatit do 20. ledna 2008. 
                                                                                                                                               j.r. 

Vážení občané, chtěl bych 
Vám poděkovat za účast při 
rozloučení s mojí maminkou, 
Věrou Černou. 

                    Ludvík Černý 

Kolektiv MŠ Nový Knín děkuje touto cestou panu 
Martinu Provazníkovi za finanční sponzorský dar pro 
děti, který bude použit k zaplacení jednoho z výletů. 

                                        Jana Smrčková 
                              zástupkyně ředitele pro MŠ 

Začátkem měsíce listopadu byl na internetové stránky města přidán odkaz na nově se rozbíha-
jící vysílání regionální televize RegioTV. Vysílání je formou jednotlivých reportáží, které jsou 
zatím zaměřeny spíše na okolí Slap a Štěchovic, ale v blízké době by se měli v této televizi objevit 
i reportáže z Nového Knína a jeho okolí. 

Momentálně je možno kouknout se například na reportáž z oslav 950 let Živohoště, vernisáže 
na Dobříši nebo z memoriálu generála Custera na Hněvšíně, ale také na reportáže z různých hasič-
ských soutěží, kulturních akcí a dalších zajímavostí z našeho blízkého okolí.  

Pokud máte zájem o tuto novou regionální televizi, navštivte internetové stránky města www.
mestonovyknin.cz nebo přímo stránky RegioTV www.regiotv.cz.  

Petr Chmelík 

Regionální televize 

Zájezdy do divadla v roce 2008 

P o d ě k o v á n í 
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Ochotnický spolek Merenda při TJ Sokol Nový Knín 
si Vás dovoluje pozvat  

na divadelní představení 

Tři kožíšky pro Kotelku 
aneb Popelka tak trochu jinak 

 
Trochu upravená verze známé pohádky  

tentokrát z vlastní dílny, z pera Dáši Čechové.  
Ovšem není pohádka jako pohádka.  

Tahle než dětem, víc dospělým se líbit bude ….. 
 

Premiéra: 
14.12.2007  od 19 hod.       v sokolovně Nový Knín 

Derniéra: 
21.12.2007  od 19 hod.       v sokolovně Nový Knín 

Vstupné : 40,- Kč 



 

Nejprůchodnější  

půjčky  
na trhu  

pro zaměstnance,  
důchodce, 

OSVČ  a MD. 

Rychlé vyř ízení,  
bez poplatku.  

Nižší i  vysoké částky. 
Tel.:  777675049  

nebo www.profireal.cz 
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Chotilský 
    zpravodaj   

 

Chotilský 
    zpravodaj   

listopad 2007 
    číslo 11 

Společenská kronika  
Jubilanté měsíce prosince 2007:  

   26. 12.   Marie Šplíchalová z Prostřední Lhoty            81 let 
   27. 12.   Miloslav Čámský z Prostřední Lhoty              65 let 

                            Jubilantům srdečně přejeme hodně zdraví.                                           



 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce   
Výňatek ze zasedání zastupitelstva 

obce ze dne 5. 11. 2007 

Zastupitelstvo obce schválilo zejména: 

Program obnovy venkova z rozpočtu Středo-
českého kraje na roky 2007-2013 
nabídku České pojišťovny na pojištění budo-
vy č.p. 14 vč. hospodářských budov 
v Chotilsku 
umístění technologického kontejneru a slou-
pového železobetonového stožáru výšky 10 
m na poz. č. parc. 175/2 v k.ú. Prostřední 
Lhota a předložený návrh nájemní smlouvy 
se společností Telefónica O2 Czech Repub-
lic, a.s. 
zřízení vjezdu z pozemku č. parc. 370/24 na 
místní komunikaci v k.ú. Prostřední Lhota 
záměr vlastníků pozemků v k.ú. Čím ohled-
ně výměny mezi k.ú. Čím a k.ú. Prostřední 
Lhota 
záměr prodat obecní pozemek č. parc. 168 o 
výměře 27 m2 v k.ú. Záborná Lhota 
smlouvu mezi ČEZ Distribuce, a.s. Děčín a 
obcí Chotilsko k uzavření budoucí smlouvy 
na zřízení věcného břemene na poz.č. parc. 
98/1, 1081/1, 1081/2, 370/8, 370/15 v k.ú. 
Prostřední Lhota pro stavbu transformační 
stanice 
6 hlasy finanční příspěvek 100 000,- Kč pro 
rok 2008 na opravu fasády kostela 
v Živohošti, 2 hlasy proti 
nákup 4 ks přenosných radiostanic 
s příslušenstvím pro potřeby SDH Chotilsko 
schvaluje nabídku na odklízení sněhu 

v průběhu zimního období 2007/2008 na 
obecních cestách 
přemístění mola č. S-0286 na protější břeh č. 
parc. 805/3 v k.ú. Prostřední Lhota 
pokácení ořechu na poz. p.č. 55 k.ú. Hněvšín 
žádost Družstva pro rekreační bydlení, Praha 
ohledně změny ÚP obce Chotilsko za pod-
mínky, že změna ÚP bude provedena na 
náklady žadatele 
finanční příspěvek na popelnice pro rok 
2008 trvale bydlícím rodinám v částce Kč 
500,- (svoz 1x za 14 dní) a Kč 300,- (svoz 1x 
za měsíc) 
vyhotovení balíčků na mikulášskou nadílku 
cca jako v loňském roce 
pro rok 2007 jmenování inventarizační ko-
mise 
nákup 50 ks vánočních kolekcí pro trvale 
bydlící děti 
nákup kalendářů pro rok 2008 od Jiřího Ku-
bíka pro trvale bydlící rodiny 
vyvrtání studny na pozemku obce u hřiště 
v Prostřední Lhotě pro Tělovýchovnou jed-
notu Prostřední Lhota 
dodatek k nájemní smlouvě č. 115N04/16 
s Pozemkovým fondem ČR, opravňující 
obec uzavřít podnájemní smlouvu k před-
mětu nájmu  
konečné vyúčtování akce 950. výročí první 
písemné zmínky o Živohošti a 80. výročí 
založení SDH Chotilsko 
cenové ujednání dodatkem č. 5 ke smlouvě o 
dílo uzavřené s DOKASem Dobříš, s.r.o.   
4. rozpočtové opatření/2007 dle přiloženého 
RO                                                           -mo- 

Nakládané řízky 
Suroviny: 

6 kuřecích prsních řízků   
             nebo vepřových kotlet bez kosti,  
2 vejce,  
7 stroužků česneku (utřených),  
l lžíce francouzské hořčice Dijon,  
1 lžíce sojové omáčky,  
1 lžíce worchestru,  
1 lžička mleté sladké papriky,  
l lžíce kukuřičného škrobu,  
1 zarovnaná lžička soli,  
strouhanku na obalení, olej na smažení. 

Pro kuchařinky a kuchaříky 
Postup: 

Vejce našleháme a postupně přidáváme 
hořčici, sojovou omáčku, orchestr, papri-
ku, kukuřičný škrob, utřený česnek a sůl 
vše dobře promícháme. Kuřecí řízky na-
klepeme a vložíme do připravené směsi 
tak, aby byla ze všech stran směs. Nechá-
me minimálně 6 hodin odležet ve směsi. 
Poté rovnou obalíme jen ve strouhance a 
osmažíme. 

Podáváme s různě upravenými brambo-
ry.                      

                                 -Dobrou chuť- 



 

Zájemci, kteří si objednali vyčištění komínu sdělujeme, 
že kominík přijde 10. prosince.                       –mo- 

Čištění komínů 

Oznámení 
o prodeji známek na popelnice pro rok 2008 

Obec Chotilsko pořádá v hotelu Atlantida v Živohošti dne 1. 12. 
2007 od 15,00 hodin pro rodiče s dětmi mikulášskou nadílku spo-
jenou s divadelním představením „O Sněhurce“. Plakáty na 
akci budou včas vyvěšeny na vývěskách. 
 S úsměvem, básničkou, říkankou nebo písničkou přijďte za Miku-
lášem, andělem a čertem strávit sobotní prosincové odpoledne. 
                                                                           -mo- 
  

Kulturní dům v Sedlčanech uvede: 

1. – 20. 12. v koncertním sále KDJS předvánoční prodejní výstavu keramiky Majky Blažejové. 
Výstava je otevřena ve všední dny od 9 do 16 hodin a před každým večerním představením. 

9. 12. od 15.00 hodin pro rodiče s dětmi pohádku Dlouhý, Široký a Bystrozraký. Divadelní po-
hádku tentokrát zahrají herci z Divadla Antonína Dvořáka z Příbrami. 

17. 12. od 19.30 hodin vánoční koncert smíšeného pěveckého sboru Záboj. Společně vystoupí i 
dětský pěvecký sbor Zábojáček. 

20. 12. od 17.00 hodin pořad nazvaný Hudební toulky staletími. Vystoupí klavíristé ze ZUŠ 
Sedlec-Prčice, žáci Jaroslavy Přasličákové a posluchače seznámí se soudobými českými sklada-
teli, kteří se při své tvorbě inspirují taneční a jazzovou hudbou. V pořadu vystoupí studenti 
z Prahy a svěřenci Domova Svatý Jan, kteří se prezentují vánočními písněmi. Vstupné dobro-
volné. 

26. 12. v 15.00 hodin vánoční koncert v podání orchestru Václava Hybše. Posluchači se mohou 
těšit na zpěvačku Naďu Urbánkovou, Gabrielu Urbánkovou, Nikoletu Spalasovou (Řecko), 
zpěváka a moderátora Jana Šmikmátora. Hudebním hostem bude hráčka na hoboj Éléonore 
Loué – Feichter (Francie).  

Vstupenky na uvedená kulturní představení lze zajistit v kanceláři předprodeje v Sedlčanech nebo 
telefonem 318 821 158.                                                                                                      -mo- 

K u l t u r a 

DOKAS Dobříš, jako osoba oprávněná k nakládání s komunálním odpadem, zahajuje prodej 
známek k označení popelnic, které bude v roce 2008 pravidelně vyprazdňovat. Známky budou 
k prodeji v kanceláři obecního úřadu v Chotilsku od 15. 11. 2007 – 21. 12. 2007. 

Cena známky pro rok 2008 je stanovena pro odvoz odpadu: 
                       1 x za 14 dní      .          .            .                Kč   l 390,- za popelnici 
                       1 x za měsíc       .          .            .                Kč  1 000,- za popelnici 
 
Usnesením zastupitelstva obce Chotilsko bude občanům, kteří v obci trvale žijí, poskytnut 

z rozpočtu obce příspěvek na pořízení známek ve výši: 
-     Kč 500,-   pro známku v hodnotě Kč 1 390,- 
-     Kč 300,-   pro známku v hodnotě Kč 1 000,- 

 
Osobám, které mají vůči obci dluh z nezaplacení poplatku Kč 250,- za rok 2007 za provoz systé-

mu nakládání s komunálním odpadem, bude příspěvek o tuto částku zkrácen.  
                                                                                                                              -tajemník OÚ- 



 

Zemědělská společnost Dobříš,  
spol. s r.o. 
se sídlem  

Příbramská 506, 263 01 Dobříš 

vyplácí ve dnech 
26. 11. – 14. 12. 2007 

v době 
od 8,30 do 14,30 hod 

nájemné za pozemky 
v kanceláři  

Zemědělské společnosti Dobříš,  
spol. s r.o. 
na adrese  

Příbramská 506,  
Dobříš 

(vchod ze zadního štítu první budovy) 
 



 

Zprávy z Farní charity 
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Vážení spoluobčané, dovoluji si obrátit se na Vás se zprávami z činnosti Farní charity Starý 
Knín jako již obvykle v tomto pokročilém ročním čase. Tento rok je (či snad už je lépe psát - byl) 
charakteristický jednak tím, že jsme přešli na činnost podle nového zákona o sociálních službách a 
jednak tím, že v něm vrcholila činnost v našich velkých projektech financovaných z evropských 
strukturálních fondů. 

V důsledku nového zákona se na nás navalila značná administrativní zátěž spojená s registrací 
našich dohromady sedmi sociálních služeb na krajském úřadě, dále s povinností poskytnout všem 
našim zaměstnancům povinný 150 hodinový kurs pro pracovníky v sociálních službách a konečně 
s administrativou v terénu, kde pomáháme našim klientům s vyřizováním žádostí o příspěvek na 
péči. Dále jsme začali dlouhodobý proces zavádění tzv. standardů sociálních služeb v práci naší 
organizace. 

V našem největším projektu „Rozvoj sociálních služeb a neintegrace žen do trhu práce ve ven-
kovských oblastech“ financovaném z programového prostředí CIP EQUAL jsme v rozvoji sociál-
ních služeb dosáhli plánovaného počtu šesti velkých středisek sociálních služeb v jihozápadní části 
Středočeského kraje (Nový Knín, Štěchovice, Kamýk nad Vltavou, Petrovice na Sedlčansku, Ho-
řovice a Bratronice u Kladna) a téměř na dvojnásobek jsme překročili plánovaný počet klientů a 
asi o polovinu plánovaný počet zaměstnanců. To přineslo velké napětí po stránce finančního řízení 
projektu, pro tuto chvíli můžeme říci, že z nejhoršího jsme venku. Současně v paralelní části pro-
jektu tzv. Akci 3 jsme víceméně dokončili zahraniční spolupráci, letos nás navštívili naši partneři 
ze Slovenska a řada našich lidí byla na studijní cestě v Itálii. Řídící orgán programového prostředí 
CIP EQUAL (MPSV) v letošním roce vyhlásil soutěž o nové finanční prostředky, které však na-
směroval výhradně do Akce 3 do oblasti tzv. mainstreamingu, tzn. propagace myšlenek projektu 
ve strukturách veřejné správy i veřejnosti. V této soutěži jsme patřili k úspěšným organizacím.  
Máme nyní přiměřené prostředky na propagaci myšlenky projektu v médiích a také na sociologic-
ké výzkumy apod.  V rámci  této činnosti  jsme  spolupořádali dvoudenní mezinárodní konferen-
ci „Sociální dimenze a kvalita života v EU“ za účasti eurokomisaře Špidly, místopředsedy vlády 
A. Vondry, europoslance L. Roučka, portugalského velvyslance, náměstka ministra M. Hoška a 
dalších osobností veřejného života a za účasti mnoha zahraničních hostů včetně našich partnerů 
z Řecka. Jsem rád, že moje kolegyně získávají praxi i v těchto oblastech lidské činnosti, naše srdce 
však zůstává u našich klientů. 

V letošním roce se paralelně rozvíjel projekt podporovaný z Úřadu práce v Příbrami 
z prostředků OP RLZ. Jeho smyslem je získat nová pracovní místa rozvojem sociálních služeb. 
V rámci tohoto projektu jsme mimo jiné také založili dvě nová střediska sociálních služeb 
v Neveklově a Svatém Poli. V souběhu těchto dvou projektů se v současné době staráme o cca 400 
starých a potřebných lidí. 

V tomto roce také běžel vzdělávací projekt financovaný z OP RLZ (MPSV). Většina zaměst-
nanců byla na různých školeních, někteří i opakovaně a navíc absolvovali či absolvují povinný 
kurs o 150 hodinách. Dosáhli jsme úspěchu v tom smyslu, že máme akreditováno na MPSV vlastní 
vzdělávací středisko a vlastní povinný kurs. V těchto dnech právě probíhá, po jeho skončení bude 
zbývat proškolit v příštím roce méně než deset našich zaměstnanců. Tento projekt končí po dvou 
letech začátkem příštího roku a již nyní je možno ho hodnotit jako úspěšný.  

Letos jsme také získali menší grant z NROS na školení naší administrativy především finanční a 
vytváření interních norem tak, abychom neutralizovali potíže růstu (uvědomili jsme si, že za po-
slední 4 roky jsme vyrostli dvacetkrát). 

Velmi pěkně se rozvíjí činnost v našem Azylovém domě sv. Ludmily v Mokrovratech. Za cca 
15 měsíců činnosti pomohl 22 dospělým lidem a velkému počtu dětí. Máme však problémy 
s dofinancováním výstavby, zde ještě dlužíme 1 500 000 Kč. Jsme vděčni za každou pomoc. 

Děkujeme všem dárcům Tříkrálové sbírky 2007. Všechny získané prostředky jsme použili na 
dofinancování výstavby azylového domu včetně darů z Tříkrálových sbírek ze spřátelených far-
ností v Dobříši, Dolních Hbitech, Kamýku nad Vltavou, Krásné Hory, Štěchovic a Neveklova. 
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Snad je třeba se také zmínit o tom, že v tomto roce jsme prošli dvěma velkými kontrolami (malé 
nepočítáme), jednak kontrolou z Finančního úřadu v Příbrami ohledně některých grantů a výstavby 
azylového domu, kontrola je uzavřena s výsledkem bez závad. Druhá kontrola byla z oddělení au-
ditu MPSV, týkala se především EQUALu, je před uzavřením a čekáme na výsledek. Tato kontro-
la byla velmi důkladná, kontroloři kromě práce v Praze na písemných podkladech pracovali také 
v Kníně a dokonce zde několik dní bydleli. Větší kontrola snad v republice ani být nemůže. Po 
ústní komunikaci s kontrolory celkem bez vážných obav očekáváme výsledné písemné sdělení. 

Ve výhledech do příštího roku především očekáváme ukončení zmíněných projektů. Rozhodně 
budeme pokračovat v rozvíjení našich zdravotních i sociálních aktivit, máme však obavy ohledně 
financování sociálních služeb, dotační politika MPSV se zdá být oslabena nedostatkem zdrojů, 
příspěvky od klientů mohou pokrýt jen zlomek nákladů zvláště pečovatelské služby. 

Mohl bych psát ještě o dalších našich aktivitách, ale to zde ve stručnosti již není možné. Chci 
však poděkovat všem svým kolegyním a kolegům, kteří pracují ze všech svých sil, aby naše spo-
lečné dílo přineslo potřebným lidem užitek.  

Děkujeme všem našim podporovatelům, děkujeme také pánům starostům a zastupitelům 
v Novém Kníně a Chotilsku, bez jejichž podpory bychom nemohli pracovat. 

Všem našim milým spoluobčanům u příležitosti svátku Krista Krále, jímž končí starý církevní 
rok, přeji vše dobré a zvláště také usebrané prožití nadcházející adventní doby.  

    dr. Stanislav Žák, CSc. 
    ředitel FCH Starý Knín 

Oznamujeme svým členům, že v měsíci prosinci 2007 až lednu 2008 budou vybírány členské 
příspěvky (50,-Kč za člena). Dále výbor SDH zve své členy na výroční valnou hromadu, která 
se bude konat v pátek dne 11. ledna 2008 v hotelu na náměstí (U Mikulášků) od 18,00 hodin. Sa-
mozřejmě, že občerstvení bude pro Vás zajištěno. Věříme, že se zúčastníte v hojném počtu a těší-
me se na Vaši účast.  

                                                                  

Zpráva Sboru dobrovolných hasičů 
 v Novém Kníně 

MO ČRS v Novém Kníně bude vydávat povolenky 
pro rok 2008 každou sobotu v měsíci lednu a únoru 
2008. V březnu pak budou výdeje jednou za 14 dní 
v klubovně MO ČRS na sídlišti.  
Termíny: 
LEDEN    sobota      5.1.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    12.1.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    19.1.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    26.1.2008      9.00 – 11.30 hod. 
ÚNOR      sobota      2.2.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota      9.2.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    16.2.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    23.2.2008      9.00 – 11.30 hod. 
BŘEZEN  sobota      8.3.2008      9.00 – 11.30 hod. 
                 sobota    22.3.2008      9.00 – 11.30 hod. 

Upozornění  
na termíny výdejů  

rybářských povolenek 

Za výbor SDH - Miroslav Konopásek st., starosta 

Prodám televizor  
T H O M S O N 

– zánovní, bezporuchový,  
úhlopříčka 98 cm. 
Cena 10.000,- Kč. 
Informace na tel.:  

604929256 nebo 605815757. 



 

Ve dnech 19. a 22. listopadu se ve sportovní 
hale v Neveklově uskutečnil 6. ročník turnaje 
žáků ve florbalu (kategorie 8. a 9. ročník ZŠ, 
tercie a kvarta gymnázií). V celkem 19 utkáních 
se střetlo 108 žáků z devíti základních škol a 
gymnázií (2.ZŠ Sedlčany, 1.ZŠ Sedlčany, ZŠ 
Kosova Hora, Gymnázium Sedlčany, 1.ZŠ 
Dobříš, 7.ZŠ Pří-
bram, ZŠ Nečín, 
ZŠ Nový Knín). 
Ve východní sku-
pině zvítězili žáci 
2. ZŠ Sedlčany se skóre 7:2 (3 zápasy), 
v západní skupině rozstříleli své soupeře žáci 
Základní školy Nový Knín se skóre 23:0 (4 
zápasy). Ve finále okresního kola jsme se střetli 
s 2. ZŠ Sedlčany, kde jsme přehráli „her-
melíny“ 4:2. Veliké uznání si jistě zaslouží 

všichni naši hráči, hlavní tíhu finálového utkání 
nesla základní pětka ve složení Pavel Tesárek, 
Matěj Hrabák, Vladimír Pejla, Marek Radič a 
Patrik Hájek. Zcela jedinečný však byl výkon 
našeho „gólostroje“ Vládi Pejly, který nasázel 
do sítí soupeře 19 branek a stal se tak nejúspěš-
nějším střelcem nejen letošního turnaje, ale i 

nejúspěšnějším střelcem dosavadních šesti roč-
níků turnaje. Takový počet branek se nepodaři-
lo vsítit v letošním ročníku hráčům žádnému 
dalšího družstva ani dohromady! (Ve střelecky 
druhém nejúspěšnějším družstvu turnaje 1.ZŠ 
Dobříš dali všichni hráči dohromady 14 bra-

 Žáci Základní školy Nový Knín vítězem  
okresního kola ve florbalu pro rok 2007 

Uzávěrka vánočního zpravodaje bude tentokrát již 18.12.2008. Všem, kdo chtějí 
dát své příspěvky do č. 12/2008, musí tedy dodržet tento termín. Reklamy a inze-
ráty nebudou v tomto čísle vydávány.  

Upozornění 
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Okénko ze školství 



 

Družstvo Základní školy Nový Knín – vítěz okresního školního turnaje ve florbalu pro rok 2007 
(foto: OA Neveklov) 

(horní řada zleva : Josef Dolejš, Petr Kraif, Matěj Hrabák, Tomáš Nový,  
Marek Radič, Pavel Tesárek, Vladimír Pejla, 

dolní řada zleva: Patrik Hájek, Jan Poláček, František Kukla, Kamil Vondrák) 

Další foto a informace na www.oaneveklov.cz  

nek). Náš druhý nejlepší střelec Marek Radíč 
vstřelil 7 branek, tedy stejně jako vítěz východ-
ní skupiny 2.ZŠ Sedlčany v základním kole! 
Jednou brankou přispěl i Matěj Hrabák. Naše 
družstvo tedy dalo v základním kole o jeden gól 
víc, než je celkový součet gólů družstev 
v západní skupině (22), o jednu méně než sou-
čet branek ve východní skupině (24). Vyzname-
nali se i naši brankáři Fanda Kukla a Honza 
Poláček, kteří v základní skupině uhájili čisté 
skóre, včetně vychytávky trestného střílení 
(Honza Poláček).  

Tento významný úspěch nepřišel sám od se-
be. Do přípravy jsme se vrhli prakticky již po-
čátkem září, několikrát během víkendu, posled-
ní měsíc jsme se scházeli již třikrát týdně a za-
měřili se především na nácvik střelby. 
K rozehrání jistě přispělo i tréninkové soustře-
dění se ZŠ Nečín ve sportovní hale 
v Dublovicích, kde jsme se adaptovali na regu-

lérní plochu hřiště a taktiku hry při počtu hráčů 
5+1 (v naší tělocvičně můžeme hrát vzhledem 
k rozměrům pouze 3+1). Do poslední chvíle 
jsme však byli v nejistotě, zda budou kvůli své-
mu zdravotnímu stavu hrát naši klíčoví hráči. 

Na závěr můžeme shrnout: v dosavadních pěti 
ročnících okresního turnaje škol ve florbalu (1. 
ročníku jsme se nezúčastnili) jsme byli dvakrát 
druzí a třikrát první. Jsme tedy v současné době 
absolutně nejlepším týmem historie této soutěže 
okresu Příbram. Tak jednoznačně, jako 
v letošním roce, však doposud žádné družstvo 
nezvítězilo! Nyní nás čeká krajské finále 17. 
prosince ve Slaném, kde budeme reprezentovat 
okres Příbram proti vítězům okresních kol dal-
ších jedenácti okresů Středočeského kraje. 
V loňském roce jsme v Neratovicích vybojovali 
3. místo.  

                                    PaedDr. Miloš Petřík  
                                           ředitel školy 
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Zprávy z kopané 
Zápasem našeho béčka s rezervou Spartaku 

Příbram skončila podzimní část mistrovské se-
zóny 2007-2008. Je proto první příležitost pro-
vést stručně zhodnocení dosažených výsledků 
jednotlivých mužstev. Jak už to bývá, soutěžní 
podzim přinesl výsledky dobré, ale i takové, 
kde je potřeba věci napravit.  

Přípravka – žáci – v letošním roce jsme do 
soutěží nepostavili ani jedno mužstvo. Pokud 
by tento trend měl trvat i nadále, negativní do-
pad by se po několika letech projevil i 
v mužstvech dospělých. Je sice všeobecně mé-
ně dětí, ale že by se v Kníně nenašla skupina 
deseti až čtrnáctiletých kluků, chtějících hrát 
fotbal, se nám nezdá. Spíše se nenachází jejich 
tátové nebo dědové, kteří by jim pomohli. 
V našich amatérských a venkovských podmín-
kách to bez dobrovolných pracovníků prostě 
nejde.  

Dorost – po dlouhých letech se v této věkové 
kategorii hraje krajská soutěž. Když kluci po-
stoupili, všichni věřili, že ostudu neudělají. A 
výsledek předčil všechna očekávání. Kluci ne-
poznali na podzim hořkost porážky a jako no-
váček se stali štikou soutěže. A kdyby 
v posledním duelu s Černolicemi využili počet-
ní převahy po vyloučení dvou hráčů hostů, 
mohli být i podzimním mistrem. I tak si zaslou-
ží, abychom jejich výsledky připomenuli. 

Loděnice – Nový Knín             2:3 
Nový Knín-Rožmitál                5:1 
Žebrák – Nový Knín                 0:5 
Nový Knín – Jílové                  1:1 
Průhonice – Nový Knín            1:4 
Nový Knín – Nespeky              7:1 
Petrovice – Nový Knín             1:1 
Nový Knín – Sedlec-Prčice      3:2 
Zdice – Nový Knín                   2:5 
Nový Knín – Králův Dvůr        3:0 
Benešov – Nový Knín              1:5 
Všeradice – Nový Knín            0:4 
Nový Knín – Černolice            2:2 

 
Dorostenci tak po zisku 33 bodů a při skóre 

48 : 14 obsazují 2. místo podzimní tabulky a 
pro jaro to znamená příslib, ale i závazek.  

 
B mužstvo – potvrdilo se časté pravidlo, že 

druhý rok po postupu do vyšší soutěže bývá 

náročnější a to se ukázalo i v našem případě. 
Starší hráči zase o rok zestárli a využití hráčů 
ze širšího kádru „áčka“ zas tak časté nebylo. 
Pro skupinu jinak úspěšných dorostenců je hra 
v soutěži dospělých přece jen náročná, i když 
pro jejich fotbalový růst prospěšná. V okresním 
přeboru je nutné neztrácet body doma, anebo je 
nahradit dostatečným importem z venku. A tak 
mužstvo obsadilo po polovině soutěže 10. mís-
to, při zápasové bilanci 4 – 1 – 7 a skóre 21:31. 
V této tabulce není započítán poslední odložený 
zápas. 

A mužstvo – když přes léto odešla z různých 
důvodů prakticky osa mužstva – Weber, Kočí, 
Hranický a Javorek, málokdo očekával průběh 
podzimu optimisticky naladěn. A první dva 
zápasy tyto obavy určitě nerozehnaly. Dodateč-
ně se podařilo tým doplnit a ševci začali hrát 
důstojnější roli. A tak umístění v podzimní ta-
bulce zas tak špatné není, i když řádku let jsme 
tento tým viděli na postech o poznání lepších. I 
přes neslavný začátek to možná mohlo být i 
letos. Ale nenašli se výrazní střelci a takhle 
málo gólů jsme za půlsezónu v I.A třídě ještě 
nezaznamenali. Kluci se zkrátka na každý gól 
nadřeli a to je stálo určitě řádku bodů. Zkuste si 
k některým zápasům připočíst jeden další gól a 
zisk pěti až šesti bodů je jen skromným odha-
dem. 

Nový Knín – Nelahozeves      0:2 
Tuchlovice – Nový Knín        6:1 
Nový Knín – Hořovice           4:3 
Zdice – Nový Knín                 1:1 
Nový Knín – Měchenice         2:0 
Velká Dobrá – Nový Knín      4:1 
Nový Knín – Milín                  0:0 
Velvary – Nový Knín             1:0 
Nový Knín – Hradišťko          2:0 
Slaný – Nový Knín                 1:3 
Nový Knín – Řevnice             0:1 
Lhota – Nový Knín                 2:2 
Nový Knín – Neratovice         0:3 
Nový Knín – Hvozdnice         2:0 
Rakovník – Nový Knín           3:1 

 
Naše mužstvo po zisku osmnácti bodů skon-

čilo na 12. místě. Bilance 5 – 3 – 7 při skóre 
19:27. 

                                    Jar. Hrubant. 



 

Měsíčník Novoknínský zpravodaj. 
Číslo 11/2007 vyšlo v Novém Kníně dne 27. listopadu 2007. 

Ministerstvem kultury ČR evidováno pod číslo MK ČR E 10608. 
Vydává Městský úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín, IČO 00242888 
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K propagaci našeho města napomáhá i sport 
Ve zprávách a článcích o činnosti našeho fotbalového klubu se vedle dosažených sportovních 

výsledků uvádějí ještě další aktiva. Například funkce společenská, podíl na výchově mládeže a 
funkce propagační. A právě u té se chci zastavit a dokázat čtenářům Zpravodaje, že skutečně exis-
tuje. 

Na počátku devadesátých let byl Novému Knínu přiznán „Statut města“. A přibližně v té samé 
době začali naši fotbalisté hrát v krajských soutěžích. Z počátku v I.B třídě, v posledních letech i I.
A třídu. Mužstvo s názvem SK Nový Knín tak nacházelo v posledních patnácti letech své soupeře 
na více jak šedesáti procentech území Středočeského kraje. Do té doby neměli na mnohých mís-
tech o existenci našeho města i klubu ani potuchy. Ale rychle nás vzali na vědomí, včetně naší 
přezdívky „ševci“. I proto, že v řadě zápasů jsme měli lepší výsledky než oni. Každý z nich při 
odvetě zajížděl pochopitelně i k nám a zviditelnění Nového Knína se ještě prohloubilo. Po sestave-
ní mapky sídel našich soupeřů jsem byl i já překvapen, jak husté „zalidnění“ to je. Dosud jsme 
našli své partnery v šedesáti dvou městech a vesnicích. Jsou mezi nimi kluby z okresních měst 
Příbram, Beroun, Kladno, Rakovník a Mělník i mužstva pamatující hru v podstatně vyšších soutě-

žích, například Kra-
lupy, Slaný a Nera-
tovice. A mimo ně 
ještě desítky dal-
ších - třeba náš „zla-
tohorní“ sok Jílové, 
dopravně nejvzdále-
nější Jesenice a nej-
jižněji položené 
Mezno. Na přilože-
né mapce je každé 
místo našeho půso-
bení vyznačeno 
bodem. Jména u 
všech nejsou, proto-
že by mapa byla 
přehuštěná a ztratila 
svou názornost. 
Jistě mi však dáte za 
pravdu, že je tato 
grafika zajímavá. 
             J.Hrubant 

Sobota 8.prosince 2007 - tělocvična ZŠ Nový Knín -"Mikulášský turnaj trojic"  
- začátek 9.00 hodin - pořadatel Libčice 

Sobota 22.prosince 2007 - tělocvična ZŠ Nový Knín - "Vánoční turnaj trojic" 
- začátek 9.00 hodin - pořadatel Merenda Nový Knín 

Pozvánka na nohejbal 


